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Concept notulen Dorpsraad vergadering 
Conceptnotulen worden alleen verzonden naar alle bestuursleden van de dorpsraad. Pas nadat deze in een 
volgende vergadering zijn vastgesteld, worden zij als formeel document op de website geplaatst. 
 
Woensdag 13 november 2024, 20.00 uur in de Moriaan 
Aanwezig:  Vera van Waardenburg (voorzitter), Sieg Scholten (secretaris), Kerstin Hogenbirk,   
Ronald de Kaper, Gerard van Diepen,  Ineke Holtwijk, Linda Valent,  Pieter Elzer. 
Afwezig:  Mirjam Gosen, Hans Dellevoet, Peter Mijnen en Evert Hoogewerf 
 
Aanwezig publieke tribune:  Jacky de Vries, Loïs Iglesias, Lilian van Bennekom, Leela Kraaijveld,  
Luuth v.d. Scheer, Frans Hesfer en René Peereboom 
 

Agendapunten Wat 

1. Opening en vaststellen  
     agenda 

Voorzitter heet een ieder welkom 
 

2. (Vragen) publieke tribune ● Er wordt een vraag gesteld of het asbest nog aanwezig is in de duinen nabij 
de Moriaan / school, dit naar aanleiding van een recent bericht op een oude 
facebook melding. Stichting Duinbehoud gaat actie ondernemen. 

● Luuth geeft aan dat het project “beeld Neeltje Snijders” goed verloopt. Het 
is een beeld met een verhaal en de kunstcommissie heeft het artistieke van 
het beeld beoordeeld. De financiering is bijna rond. Het beeld zal geplaatst 
worden in de duinen bij het Zeepad. Hiervoor is een lang vergunning traject 
voorzien. De Dorpsraad zal een aanbevelingsbrief opstellen voor het beeld 
en de locatie Actie Ineke 

3. Notulen vergadering Concept notulen 9 oktober 2024 worden goedgekeurd  

4. Ingekomen stukken Periode 01-10-2024 t/m 31-010-2024 zijn doorgenomen, geen opmerking.  

5. Dorpsraad algemeen: 
Toekomstige overleggen & 
diverse onderwerpen 

● Werkwijze notulen en agenda: na elke vergadering worden binnen 10 
dagen (streven) concept notulen opgesteld en verstuurd naar de leden. 
Zodra de concept notulen in de DR vergadering zijn goedgekeurd worden  
deze op de DR website geplaatst. 
Agenda wordt maandelijks door de secretaris opgesteld en  in de DB 
vergadering vastgesteld en één week vóór de DR vergadering naar de leden 
gestuurd. Op deze agenda kunnen alle leden dan direct reageren, 
agendapunten wijzigen en/of aanvullen.  De agenda wordt ook op de DR 
website en  de DR facebook pagina geplaatst. 

● Sinds 1 oktober is Gitta de Jong binnen de gemeente aangesteld als 
wijkverbinder. De aandachtsgebieden van Gitta zijn: gebied Meerestein en 
Wijk aan Zee. Gitta is de verbinder tussen inwoners, instanties en 
gemeente. Het is overigens wel de bedoeling dat men in eerste instantie 
eerst de officiële lijnen binnen de gemeente Beverwijk volgt en als het 
daarna nog nodig mocht blijken pas contact opneemt met Gitta de Jong 

● Acht DR leden hebben 4 november een bespreking gehad met de 
wethouders S. Klaassen, N. Wijmenga en S. Struijf. Onderwerpen: 
- Er worden steeds meer woningen onttrokken aan de reguliere 
  woningvoorraad waardoor volgens de DR de leefbaarheid in Wijk aan Zee 
  in het gedrang komt. Er moet een algehele zelfbewoningsplicht komen en 
  niet alleen bij nieuwbouw. De DR zal hierop blijven aandringen. 
  Actie Hans en Peter 
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- Vol enthousiasme wordt er gewerkt aan het oprichten van een eigen 
   woning coöperatie in Wijk aan Zee. Er moeten betaalbare woningen  
   komen voor jongeren, starters en ouderen. De DR pleit voor volledige 
   steun van de gemeente bij deze ontwikkeling.  
- Binnenkort komt in het college een nieuw voorstel voor de renovatie van 
  de bushalte Julianaplein. Het nieuwe voorstel is qua investering niet veel  
  goedkoper, het onderhoud daarentegen wel. De DR vindt het behoud van 
  de bushalte erg belangrijk, het is een niet te missen en mooie invulling op 
  het plein. De Dorpsraad zal een aanbevelingsbrief schrijven voor het 
  behoud van de bushalte. Actie Gerard 
- Regelmatig ligt er rondzwervend vuil bij de afvalcontainers. Om dit te 
  voorkomen pleit de DR voor het afschaffen van de afvalpasjes.  
  De gemeente geeft aan dat dit niet zo makkelijk is, de afvalpasjes zijn 
  ingesteld om het storten van bedrijfsafval te voorkomen. Nieuw is dat er 
  een zwerfafval-pas kan worden aangevraagd. De verhuurders zullen de 
  afvalstroom van de arbeidsmigranten zelf moeten regelen. De gemeente  
  is momenteel bezig met een groot onderzoek naar de totale huisafval  
  stroom. 
- De DR vraagt om meer toezicht / handhaving wild kamperen en fout  
  parkeren. Volgens de  wethouder wordt dit wel uitgevoerd maar vanwege 
  een te krappe personeelsbezetting zijn er wel prioriteiten. De DR geeft aan 
  dat er een oplossing moet komen voor dit probleem. 
- In het verleden heeft de DR gesproken over het plaatsen van openbare 
  douches op het strand. De gemeente geeft nu aan dat dit in 2025 / 2026 
  gerealiseerd zal worden. 
- Er is een nieuwe omgevingsvergunning afgegeven voor de nieuwbouw van 
  het appartementencomplex op de Julianaweg, echter de nieuwbouw 
  activiteiten zijn nog steeds niet herstart. De DR vindt dit een zorgelijke  
  situatie en vraagt de gemeente om hulp in deze. 
- Slecht onderhoud; groen en onkruid in Wijk aan Zee. Het onderhoud  
   wordt volgens de DR minder goed uitgevoerd dan in het verleden en ook 
   wordt meer aandacht gevraagd om dit tijdig te blijven uitvoeren.  
- Wanneer gaat Team Openbare Werken de DR voortaan vooraf informeren 
   over uit te voeren  werkzaamheden in Wijk aan Zee zodat de DR dit in de 
   Jutter kan publiceren en eenieder op de hoogte is van de komende 
   activiteiten? De DR heeft hier al herhaaldelijk om gevraagd echter 
   zonder resultaat. 
- De gemeente heeft nog geen antwoord / reactie op de door de DR 
  uitgevoerde parkeer enquête. 
- Door de komst van Tennet en de storm Poly is er veel groen verdwenen 
   langs de Zeestraat. De huidige beleving van de weg van en naar Wijk 
   aan Zee is “bedroevend-armoedig”. De wethouder geeft aan dat er een 
   groot plan is om veel nieuwe bomen te planten. De DR constateert echter 
   dat in dit plan de situatie aan de Zeestraat niet is meegenomen en dat is  
   uitermate vreemd. De DR verzoekt de gemeente ook naar de situatie op 
   de Zeestraat te kijken.  Tevens vraagt de DR aan de gemeente waar het 
   bedrag van € 400.000 euro is gebleven dat zou worden besteed aan 
   herplanting nabij het Tennet terrein. 
   

mailto:secretariaat.dorpsraadwaz@gmail.com
http://www.dorpsraadwijkaanzee.nl/


 

Secretariaat Stichting Dorpsraad Wijk aan Zee   
p/a Neeltje Snijdershof 2  1949BR Wijk aan Zee 
email: secretariaat.dorpsraadwaz@gmail.com 
www.dorpsraadwijkaanzee.nl   

 3 

  Ook heeft Tata in de afgelopen tijd op diverse plaatsen de nodige bomen 
  gekapt, waarom? Door deze bomenkap is ook meer geluidsoverlast 
  ontstaan.  De wethouder geeft aan dat dit geen zaak is voor de 
  gemeente. 
  De DR zal e.e.a. inventariseren Actie Ineke en Gerard 
-S. Klaassen heeft binnenkort bestuurlijk overleg met de provincie en 
 omgevingsdiensten. In dit overleg wordt het agendapunt “opzetten 
 regelmatig overleg tussen Provincie, Gemeente, GGD, OD, Dorpsraad en  
 actie) groepen betreffende gezondheid/ Tata” besproken .  
 De DR  geeft aan dat uitwisseling van gemeenschappelijke kennis belangrijk 
 is. De DR geeft verder aan dat we worden uitgespeeld als er niet één 
 gemeenschappelijk front wordt gevormd. 

● Op 8 januari is een DR vergadering – diner – afscheid Evert gepland bij 
de Beachclub Sunsea, inloop vanaf 18.00 uur, diner 18.30 uur 

● Op 28 november hebben Vera, Hans en Sieg een gesprek met Nora Azarkan 
en Vincent Kellenaar van de Stichting Welzijn betreffende de bestuurs- 
wisseling bij de Moriaan.    

6. Werkgroep Milieu & 
Gezondheid 

● De DR was belanghebbende bij de rechtszaak van 14 oktober  betreffende 
toezicht OD bij Tata. Het betrof hier gebrek aan transparantie bij de OD, 
betere en meer handhaving toepassen door OD en meer en tijdig reageren 
op vragen door OD. 

● MOB heeft een rechtszaak gevoerd tegen Tata op 25 oktober.  
De aanmelding van de DR als belanghebbende was te laat ingediend en is  
dus niet gehonoreerd door de rechtbank. Het betrof hier de verplichting 
van Tata om ZZS te reduceren, dat Tata geen transparante werkwijzen 
hanteert / steeds te laat is met rapportages  en alle overslagen in de 
openbare ruimte moet overkappen. De OD houdt zich vast aan: Best 
Beschikbare Technieken van 2007, maar we zijn inmiddels 17 jaar verder en 
er zijn nu betere BBT’s. 

● Op 9 oktober heeft de DR een gesprek gehad met de staatssecretaris Chris 
Jansen. Wat opviel was dat de effecten van het Groen Staalplan nog niet 
duidelijk zijn. Tata mag zelf bepalen wanneer zij dit doet. Het ministerie  
I en W gaat begin december nog een reactie geven op het tweede rapport 
van de expertgroep gezondheid IJmond. 

● Het is stil vanuit Tata betreffende de echte ontwikkelingen van de Groen 
Staal plannen. Ook is er nog geen enkel bericht bekend betreffende de 
voortgang van het opstellen van de MER. Inmiddels is er ook sprake van een 
staal recessie en gaat Tata fors bezuinigen op de kosten. Het schijnt dat 
vanuit India is aangegeven dat zij geen geld beschikbaar stellen voor de 
Groen Staal plannen. Inmiddels kan men zich afvragen of de Groen Staal 
plannen geen wassen neus zijn omdat andere landen al concrete stappen 
hebben gezet en er bij Tata veel over gesproken wordt en in de media 
zichtbaar is, maar concreet nog niets gebeurd is. Kan er sprake zijn van een 
sterfhuis constructie? Dit is onze zorg, het betekent India koerst op zo lang 
mogelijk ‘uitmelken’ en sluiten ipv duurzaam investeren.  

● Verbetering van de effecten op de gezondheid van omwonenden blijft het 
belangrijkste punt voor de DR en deze blijven vooralsnog - ondanks alle 
aanpassingen die Tata zegt te hebben gedaan - uit. 
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● Op 16 en 17 oktober is in Den Haag een debat gevoerd over de maatwerk 
afspraken Tata. Dit debat was grotendeels besloten. De commissie moet de 
expert groep gezondheid IJmond raadplegen maar heeft dat tot heden nog 
niet gedaan. Er wordt een concept GER opgesteld. 

● Vanwege het afwezig zijn van Hans en Peter is er geen nieuws bekend 
betreffende de subsidie Netten op Zee. Actie Hans en Peter 

● In het laatste rapport VAWOZ wordt WaZ toch weer genoemd als mogelijke 
aanland locatie. Hans had hiervoor eerder een bezwaarschrift ingediend, 
WaZ is al te zwaar belast en dat moet nu stoppen. Actie Ronald, Hans 

7. Werkgroep Ruimtelijke 
ordening. 

● Situatie pand KOP / TIP. De bestemming van het pand is gemengd, dat wil 
zeggen bedrijfsmatige en maatschappelijke activiteiten op de begane grond 
en de bestemming wonen op de andere verdiepingen. Peter heeft een 
gesprek gehad met Baanders. Volgens hen is de huur normaal opgezegd en 
gaan zij het pand zelf gebruiken. 

● De woonmiddag in café de Zon op 20 oktober is druk bezocht en goed 
verlopen. Er is een goede samenwerking tussen Sawaz en de DR voor het 
oprichten van de wooncoöperatie. De werkgroep is druk bezig met het 
opzetten van een haalbaarheidsonderzoek, hiervoor zal binnenkort een 
verzoek voor subsidie worden opgesteld.  

● De gemeente heeft een informatiebijeenkomst in Café de Zon 
georganiseerd betreffende de opvang van circa 70 vluchtelingen uit 
Oekraïne in de panden Voorstraat 40-42. De bijeenkomst werd druk 
bezocht en er was volop gelegenheid tot het stellen van vragen. Naast de 
kritische opmerkingen / vragen  over de grote hoeveelheid ‘buitenlanders’ 
in Wijk aan Zee was het algemene beeld over deze opvang positief. 
Burgemeester M. Smit was blij met deze positieve uitkomst en gaat de 
plannen verder bespreken binnen het gemeentehuis. 

● De DR heeft Tata gevraagd wat de huidige status is van de twee panden op 
de Zeestraat. De DR heeft vorig jaar diverse ideeën ontvangen van 
dorpsgenoten  voor de nieuwe bestemming van deze panden, de DR wil dit 
graag opvolgen of afronden. Actie Sieg 

● De navolgende agendapunten worden aangehouden tot de vergadering in 
december: stavaza Elfi – stavaza REA college – gesprek gemeente mbt 
stenen stakeholders Space & Matter onderzoek. Actie Peter en Hans 

8. Werkgroep Vitaal Dorp ● In april hebben enkele moeders een brief gestuurd naar de Dorpsraad over 
de problemen van een groepje jongeren van 12-14 jaar. Zij wilden graag in 
gesprek gaan met de DR om te sparren over mogelijke oplossingen. Er zijn 
diverse gesprekken gevoerd en op aanraden van de DR zijn vervolgens twee 
medewerkers  van jeugd- en jongerenwerk Stichting Welzijn betrokken. Er 
zijn ook gesprekken geweest met de jongeren en met resultaat! De 
moeders, Stichting Welzijn en Saskia van der Meij hebben samen met de 
jongeren het idee opgevat voor het opzetten van een jeugdhonk 
“Backstage” in café de Zon.  
De jongeren zijn vol enthousiasme begonnen met het opruimen en 
herinrichten van de beschikbare ruimte. Wij vertrouwen erop dat er een 
mooi jeugdhonk ontstaat voor de jongeren en wij wensen ze veel plezier, 
ontspanning en gezelligheid. Een goede ontwikkeling voor de jeugd in ons 
dorp. 
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9. Werkgroep Milieuherstel Momenteel geen activiteiten ivm besteding subsidiegelden. 
Er wordt nog gezocht naar een opvolger van Evert Actie Ronald 

10. Rondvraag Geen 

Afsluiting  De voorzitter sluit om 22.00 uur de vergadering 
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